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Møteprotokoll 
 

Ungdommens bystyre 
 
 

Møtested: Bystyresalen   
Møtedato: 01.10.2009 Tid: 10.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Vilde Aarethun – Katedralskolen 

May Kristin Svanholm Hegvold –  Spongdal skole 
Marte Nydal – Flatåsen skole 
Cecilie Hårstad – Ugla skole 
Alexander W. Aamo – Sunnland skole 
Sigurd Harby – Blussuvoll skole 
Olavus Frostad Udbye – Sverresborg skole 
Trine Knudsen – Charlottenlund u.skole 
Mats Soknes – Stabbursmoen skole 
Gjertrud Langaas – Trondheim International School 
Baro T. Christiansen – Nidaros Private ungdomsskole 
Oda Svisdal – Ringve vgs.  
Fride Dons – Lade skole 
Karoline Sørloth – Rosenborg skole 
Michael Mentzoni – Tomasskolen 
Petter Nygaard Kirkhus – Rosten skole 
Lise Jenssen – Hoeggen skole 
Andreas Aspeland – Heimdal vgs. 
 

Varamedlemmer: Kjellfrid Sand – Selsbakk skole 
Meldt forfall: Stig Terje Amundsen – Ladejarlen vgs., Mia Kvernmoen Simonsen – 

Huseby skole, Hans Ludvig Sletvik  – Sjetne skole, Maia Elisabeth Sirnes – 
Selsbakk skole, Marie Denise A. Sahba – Markaplassen skole 
 

Ikke møtt: Ivar Andresen Sjømæling – Tonstad skole 
Mangler representant fra KVT, Åsheim, Strinda, Tiller, Byåsen og Brundalen 

Fra administrasjonen: May Iren Skamfer Evenmo 
  
Møteleder: Ordfører Vilde Aarethun 
Fra sekretariatet: Bente Resell Krogstad 
 
 
 
Informasjoner: 

1. Friområde Brattøra – prosessen videre v/Pir II Arkitektkontor og Statens Vegvesen 
2. Storbyseminar 11. – 13. oktober v/Vilde Aarethun 
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3. Aktiviteter høsten 2009 v/May Iren S. Evenmo 
4. Valg av nye representanter i Ungdommens bystyre v/May Iren S. Evenmo 
5. Barnekonvensjonen v/Gjertrud Langaas 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
24/09 08/16822   
 NY ENERGI- OG KLIMAHANDLINGSPLAN FOR TRONDHEIM 

KOMMUNE - HØRINGSFORSLAG  
 

25/09 09/37216   
 HANDLINGSPROGRAM FOR KULTUR 2010 - 2013 

STATUSDOKUMENT 
 

26/09 08/41704   
 RANHEIM VESTRE, NEDRE HUMLEHAUGEN, REGULERINGSPLAN 

MED BESTEMMELSER, OFFENTLIG ETTERSYN  
 

27/09 09/35645   
 INVITASJON TIL UNGDOMMENS FYLKESTING I SØR-TRØNDELAG    

 
28/09 09/39420   
 INVITASJON TIL BARNE- OG UNGDOMSKONFERANSEN 2009  

 
29/09 09/40361   
 STORBYSEMINAR FOR UNGDOMSRÅD 11. - 13. OKTOBER, 

DEKNING AV UTGIFTER  
 

30/09 09/40379   
 REISE TIL VENNSKAPSBYEN DUNFERMLINE I SKOTTLAND  
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Sekretær foretok opprop, 19 representanter til stede. 
 
Ingen inhabilitet meldt til dette møtet.  
 
Ordfører opplyste om at protokollen fra møte 04.06.2009 er godkjent og publisert på nettet. 
 
Ordfører ba om fullmakt til å ordne saklista – enstemmig godkjent. 
 
Ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
 
Informasjoner: 

1. Pir II Arkitektkontor og Statens Vegvesen orienterte om friområde Brattøra – prosessen 
videre.  

2. Gjertrud Langaas og leder for PRESS (Redd barnas ungdomsorganisasjon) Trondheim, Una 
Gjerde, informerte om arbeidet med barnekonvensjonen. 
Press og Ungdommens bystyre planlegger å besøke ungdomsskolene i Trondheim med 
presentasjonen om Barnekonvensjonen. 

 
Ordfører opplyste om at de resterende informasjonene tas etter behandlingen av de ordinære 
sakene. 
 
Kjellfrid Sand forlot møtet, 18 representanter til stede. 
 
Sak 24/09  
 
NY ENERGI- OG KLIMAHANDLINGSPLAN FOR TRONDHEIM KOMMUNE - 
HØRINGSFORSLAG  
 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet vedtar å legge forslag til ny energi- og klimahandlingsplan for Trondheim kommune 
ut på offentlig høring med 6 ukers høringsfrist. 
Behandling: 
Rådgiver Hans Einar Lundli fra Miljøenheten presenterte saken. 
Presentasjonen blir lagt ut på nettsidene til Ungdommens bystyre. 
Høringsfrist er 2. november, det ønskes uttalelse fra Ungdommens bystyre. 
 
Ordfører foreslo at det settes ned en arbeidsgruppe som lager problemstillinger som sendes ut til 
elevrådene. Grønn Barneby ble invitert til å bli med i gruppa. 
Enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
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Arbeidsgruppe bestående av Olavus Frostad Udbye, Baro T. Christiansen og Cecilie Hårstad fra 
Ungdommens bystyre, og Bjørn Arild Silseth fra Grønn Barneby ble opprettet.  Gruppen lager 
problemstillinger i forhold til Energi- og klimahandlingsplan for Trondheim kommune. 
Problemstillingene sendes ut til elevrådene i grunnskolen som lager uttalelser/innspill til planen. 
Arbeidsgruppa sammenfatter uttalelsene og sender dem inn til rådmannen innen fristen 2. november. 
 
 
 
Marie Denise Aune Sahba kom, 19 representanter til stede. 
 
Sak 25/09  
 
HANDLINGSPROGRAM FOR KULTUR 2010 - 2013 STATUSDOKUMENT 
 
Til orientering og uttalelse: 
Kultur-,  idretts og friluftslivskomiteen (KIF) vedtok i sitt møte 01.09.09 at rådmannen oversender 
kommunale råd og utvalg utkast til Handlingsprogram for kultur 2010 – 2013 Statusdokument til 
orientering og evt. innspill. 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmede, Eldrerådet, Trondheim studentråd, Mangfoldsrådet og 
Ungdommens bystyre forelegges planen. 
 
Kultur-,  idretts og friluftslivskomiteen behandler saken på nytt 3. november. 
 
 
Behandling: 
Rådgiver Tone Christensen la fram og presenterte statusdokumentet. 
Ordfører foreslo at Kulturkomiteen behandler saken og kommer med uttalelse.  
Enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Kulturkomiteen avholder et ekstra møte i uke 41 og lager en uttalelse som sendes Tone Christensen 
innen mandag 12. oktober. 
 
 
Ungdommens bystyre tok en halv times lunsjpause. 
 
”Framtidig skolestruktur for grunnskolen i Trondheim.” 
 
Rådgiver Berit Kirksæther fra rådmannens fagstab orienterte om saken ”Framtidig skolestruktur for 
grunnskolen i Trondheim.” 
 
Reno, 7. trinn og Marius, 4. trinn fra Kalvskinnet skole holdt et innlegg om aktiviteten på skolen, og 
samarbeidet de har med Birralee International School. 
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Christine Duun, Johannes Knudsen og Johannes Klevstuen fra elevrådet ved Stabbursmoen var til 
stede. Christine la fram en uttalelse på vegne av elevene.  
 
Uttalelsene fra Kalvskinnet og Stabbursmoen tas med i Ungdommens bystyres videre behandling.  
 
Rektor Per G. Winterbottom uttalte seg på vegne av Okstad skole. Okstad skole har ikke elevråd, 
da de er en 1-4 skole. De har tillitsvalgte på alle trinnene, rektor samarbeider med dem, og er deres 
representant utad.  
 
Agneta Amundsen, leder i Utdanningsforbundet i Trondheim, holdt et innlegg. Har samarbeid med 
FAU og andre fagorganisasjoner om denne saken. Skal ha møte neste uke om saken, Ungdommens 
bystyre må gjerne komme med innspill til dem også.  
 
Ordfører foreslo at Ungdommens bystyre deler seg inn i arbeidsgrupper, og jobber videre med 
saken om skolestruktur i samråd med elevrådene på de berørte skolene. 
Enstemmig vedtatt.  
 
Marie Denise A. Sahba forlot møtet, 18 representanter til stede. 
 
  
Sak 26/09  
 
RANHEIM VESTRE, NEDRE HUMLEHAUGEN, REGULERINGSPLAN MED 
BESTEMMELSER, OFFENTLIG ETTERSYN  
 
 
Forslag til vedtak:  
Bygningsrådet vedtar å legge forslag til reguleringsplan med bestemmelser for Ranheim vestre, nedre 
Humlehaugen, ut til offentlig ettersyn, samtidig som det sendes på høring. 
 
Planen er vist på kart i målestokk 1:1000, merket Eggen arkitekter as, datert 28.5.2009. 
Bestemmelsene er sist endret 30.6.2009.  
 
Vedtaket fattes i henhold til plan- og bygningsloven § 12-3 og § 12-11. 
 
Behandling: 
May Iren Skamfer Evenmo la fram saken. 
 
Fride Dons  la fram følgende forslag: Miljø- og byutviklingskomiteen i Ungdommens bystyre stiller 
seg bak reguleringsplanen for Ranheim Vestre, så lenge innspill vedrørende høy utnyttelse blir 
innfridd. Ungdommens bystyre vil også presisere at skoleveien må være tilstrekkelig sikret, og at 
barnehagekapasiteten er god nok.  
 
Gjertrud Langaas la fram følgende merknad: 
Ungdommens bystyre krever at område sørøst ved Humlehaugen, Ranheim Vestre, som nå brukes til 
aking og andre vinteraktiviteter, blir ivaretatt for barn og unge ved mulig senere utbygging. 
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VOTERING: 
Dons’ forslag med Langaas’ merknad ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK:  
Miljø- og byutviklingskomiteen i Ungdommens bystyre stiller seg bak reguleringsplanen for Ranheim 
Vestre, så lenge innspill vedrørende høy utnyttelse blir innfridd. Ungdommens bystyre vil også 
presisere at skoleveien må være tilstrekkelig sikret, og at barnehagekapasiteten er god nok.  
 
Merknad: Ungdommens bystyre krever at området sørøst som nå brukes til aking og andre 
vinteraktiviteter, blir ivaretatt for barn og unge ved mulig senere utbygging. 
 
  
Sak 27/09  
 
INVITASJON TIL UNGDOMMENS FYLKESTING I SØR-TRØNDELAG    
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre oppnevner 2 representanter med personlig vara til Ungdommens Fylkesting på 
Bårdshaug Herregård, Orkdal helgen 30.oktober -1. november 2009. 
 
Behandling: 
Gjertrud Langaas la fram saken. 
 
Ordfører ba om at de som har lyst til å delta meldte seg.  
 
Følgende meldte seg: Baro T. Christiansen og Andreas Aspeland. 
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre oppnevner Baro T. Christiansen og Andreas Aspeland 
til å delta på Ungdommens Fylkesting på Bårdshaug Herregård, Orkdal helgen 30.oktober -1. 
november 2009. 
 
 
  
Sak 28/09  
 
INVITASJON TIL BARNE- OG UNGDOMSKONFERANSEN 2009  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre tar stilling til deltakelse på årets Barne- og ungdomskonferanse 2009 i Skien. 
Behandling: 
Gjertrud Langaas la fram saken. 
 
Ordfører ba om at de som har lyst til å delta meldte seg.  
 



 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Ungdommens bystyre, 01.10.2009  (09/39556)  8 

Følgende meldte seg: Baro T. Christiansen, Cecilie Hårstad med forbehold, Marie Denise A. Sahba 
og Maia Sirnes. 
 
VEDTAK: 
Følgende deltar på årets Barne- og ungdomskonferanse 2009 i Skien: 
Baro T. Christiansen og Cecilie Hårstad. 
 
Cecilie Hårstad trakk seg fredag 2.10. Marie Denise A. Sahba reiser i stedet. 
 
 
Sak 30/09  
 
REISE TIL VENNSKAPSBYEN DUNFERMLINE I SKOTTLAND  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre dekker deler av utgiftene til flybilletter samt transport til/fra flyplass for seks 
personer i forbindelse med reise til vennskapsbyen Dunfermline i Skottland i oktober 2009. Utgiftene 
til oppholdet dekkes av Dunfermline Municipality. 
 
Behandling: 
May Iren Skamfer Evenmo la fram saken. 
 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Ordfører ba om at de som har lyst til å reise meldte seg. 
Følgende meldte seg: Lise Jenssen, Gjertrud Langaas, Petter Kirkhus, Alexander Aamo, Olavus F. 
Udbye, Vilde Aarethun, Sigurd Harby, Marie Denise A. Sahba og Maia Sirnes. 
 
May Iren Skamfer Evenmo, Bente Resell Krogstad og Andreas Aspeland (fra Formannskapet) 
diskuterte hvem som skulle delta. Etter en samlet vurdering ble følgende valgt: Gjertrud Langaas, 
Olavus F. Udbye, Vilde Aarethun, Sigurd Harby. 
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre dekker deler av utgiftene til flybilletter samt transport til/fra flyplass for seks 
personer i forbindelse med reise til vennskapsbyen Dunfermline i Skottland i oktober 2009. Utgiftene 
til oppholdet dekkes av Dunfermline Municipality. 
 
Følgende representanter deltar: Vilde Aarethun, Gjertrud Langaas, Sigrud Harby, Olavus F. Udbye. 
Koordinator May Iren Skamfer Evenmo og sekretær Bente Resell Krogstad deltar også. 
 
 
Sak 29/09  
 
STORBYSEMINAR FOR UNGDOMSRÅD 11. - 13. OKTOBER, DEKNING AV 
UTGIFTER  
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Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre dekker inntil 25 % av kostnadene i Storbyseminaret for Ungdomsråd i 
Trondheim, 11. - 13.10.2009. 
 
Behandling: 
Ordfører Vilde Aarethun la fram saken. 
 
VOTERING: 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre dekker inntil 25 % av kostnadene i Storbyseminaret for Ungdomsråd i 
Trondheim, 11. - 13.10.2009. 
 
  
 
  
Møtet hevet kl. 14.15 
 
 
 
Vilde Aarethun 
ordfører   Bente Resell Krogstad 
   sekretær 
 


